
Ředitel Informačního centra a Klubu kultury Města Velké Bíteše Tomáš Jelínek po zhodnocení letních akcí říká:

V létě jsme vsadili hlavně na osvědčené akce.
Naše podzimní nabídka bude velmi atraktivní
Velká Bíteš – Kulturní léto ve
Velké Bíteši bylo letos oprav-
du pestré. Pořadatelé vsadili
na osvědčené akce, jako bíteš-
ská pouť, ale představili ve-
řejnosti i novinku, a to pose-
zení s dechovkou. S končícím
létem kulturní a společenské
akce ve městě neutichají,
podzim na ně bude bohatý.
Určitě si nenechte ujít tříden-
ní oslavy 600. výročí založení
nejstarší městské knihy měs-
ta Velké Bíteše nebo tradiční
a velmi oblíbené Bítešské ho-
dy. Více prozradí ředitel In-
formačního centra a Klubu
kultury Města Velké Bíteše
Tomáš Jelínek.

Máte za sebou pestré kulturní
léto, jak byste jej všeobecně
zhodnotil?

To je spíš otázka pro ná-
vštěvníky akcí, které se bě-
hem bítešského kulturního
léta konaly. Ale já jsem opti-
mista, takže z mého pohledu
to hodnotím pozitivně.

Co se podařilo?
Zrovna předminulý týden

se uskutečnil v kostele svaté-
ho Jana křtitele koncert
operních pěvců, který byl
součástí Mistrovských pě-
veckých kurzů pod vedením
celosvětově známého tenora
Petera Dvorského. Kurzy
jsou určeny pro profesionální
pěvce. Slouží ke zdokonalení
techniky zpěvu pod dozorem
zkušeného lektora a vždy
mají mezinárodní účast. Le-
tos se u nás konal druhý roč-
ník. Musím dodat, že bez
skvělé, dnes již víceleté, spo-
lupráce s barytonistou Jaku-

bem Pustinou by to nebylo
tak lehké.Potěšila mě i účast
na akcích v rámci bítešské
pouti, která byla tento rok
o hodně skromnější kvůli
dlouhodobé rekonstrukci ná-
městí.

Jsou i další podařené akce?
Proběhlo několik skvělých

výstav, na kterých jsme se
podíleli jako spoluorganizá-
toři. Velký ohlas měla napří-
klad společná výstava výrob-
ků klientů bítešského Domo-
va bez zámku a dětí z mateř-
ských škol z Masarykova ná-
městí a Lánic nebo výstava
prací žáků v rámci oslav 50.
výročí založení Speciální zá-
kladní školy ve Velké Bíteši.
Konkrétně na této výstavě
proběhla velmi zajímavá vy-
stoupení handicapovaných
žáků této školy.

Co by chtělo v rámci pořádání
akcí zlepšit?

Pořád je co zlepšovat. Sna-
žíme se pravidelné akce pro-
gramově doplňovat, nebo lé-
pe řečeno obohacovat. Mys-
lím si, že je zde namístě hes-
lo: „Ubrat na kvantitě a při-
dat na kvalitě.“. Je ale jasné,
že různě zkoušíme i jiné věci.
Jednu srpnovou neděli jsme
například udělali malou od-
polední přehlídku dechovek
i s dobrým jídlem a pitím,
která se setkala s příjemnou
účastí a pozitivním ohlasem.

Když jste zmínil návštěvnost,
jaká je a jaký je zájem lidí o jed-
notlivé akce?

To jsem čekal. Tvrdím „co
kus, to originál“. Každá akce

chce svoje. Nemyslím tím je-
nom způsob organizace, ale
třeba i výběr místa, a přede-
vším přístup k pravděpodob-
nému návštěvníkovi nebo
účastníkovi akce. Je důležité
nabídnout nejen kvalitní
program, ale i něco navíc, ať
už je to například kvalitní
zázemí nebo nějaký drobný
bonus. Všechny tyto aspekty
se okamžitě projeví v ná-
vštěvnosti. Pokoušíme se dě-
lat akce tak, abychom neza-
nedbali žádnou věkovou ka-
tegorii. Co se týče míry ná-
vštěvnosti, tak je slušná, ale
to neznamená, že spíme na
vavřínech a nepracujeme na
tom, jak to vylepšit.

Jak se daří kulturní a společen-
ské akce ve městě zajišťovat?

Určitě se shodneme, že
kultura je dnes otázkou pe-
něz. Jsem rád, že máme pod-
poru v současném vedení
města, které ve svých mož-

nostech kulturu podporuje.
Dále se pravidelně zúčastňu-
jeme dotačních programů
Kraje Vysočina, kde jsme le-
tos byli úspěšní v oblasti ne-
profesionálního umění
(folklorní festival „Setkání
na Podhorácku“) a v oblasti
významných oslav výročí
měst a obcí („Oslavy 600. vý-
ročí založení nejstarší měst-
ské knihy Velké Bíteše“).

Co nového máte v plánu?
V rámci investičních akcí

je pro mne prioritou dokon-
čení plánovaných stavebních
úprav na našem kulturním
domě. Jedná se o vybudování
plnohodnotného bezbariéro-
vého přístupu do tohoto ob-
jektu, rekonstrukci dolního a
horního foyer včetně sociál-
ních zařízení a ubytování,
zpracování projektové doku-
mentace pro novou vzducho-
techniku případně její ná-
sledná instalace. Budu rád,

když se příští rok podaří na
přilehlém prostranství kul-
turního domu vybudovat pří-
rodní amfiteátr dle projektu
renomovaného zahradního
architekta Zdenka Sendlera.

A co se týče přímo plánů týka-
jících se kulturních akcí?

Pro mě to znamená jediné,
totiž neztratit nynější stan-
dard a rozhodně udržet a
zvyšovat kvalitu akcí. Chtěl
bych, aby bítešská kultura
žila citátem Milana Freislera:
„Život není o počtu nadech-
nutí, ale o chvílích, co vám
dech berou.“

Na kterou kulturní akci nebo
akce, které nyní připravujete,
byste obyvatele i návštěvníky
pozval?

Jsem přesvědčen, že na
„Oslavy 600. výročí založení
nejstarší městské knihy Vel-
ké Bíteše“ se slavnostním
otevřením zrekonstruované-
ho Masarykova náměstí a
„Tradiční Bítešské hody“ vč.
folklorního festivalu „Setká-
ní na Podhorácku“ již zval
pan starosta Vlček. Já bych
veřejnost rád pozval na

všechny akce, ale ve zkratce.
Na říjen doporučuji lehkou
divadelní komedii Jaroslava
Sypala „Kšanda“, ve které
mimo jiné hrají Martin Ma-
xa, Michaela Kuklová, Milan
Pitkin a další. V listopadu si
určitě nenechte ujít III. roč-
ník Svatomartinského hraní
s cimbálovou muzikou Púčik,
které je spojeno s ochutnáv-
kou nejen svatomartinského
vína, ale i výbornou svato-
martinskou husou.

A můžete představit i nějaké
další akce, které chystáte na zi-
mu?

V čase předvánočním
u nás v rámci vánočního tur-
né bude koncertovat Petr
Bende & Band s jeho hosty a
cimbálovou muzikou Graj-
car. Závěrem nemůžu veřej-
nost nepozvat na první měst-
skou kulturní událost v lednu
příštího roku, a to „Ples měs-
ta Velká Bíteš“. kde bude ve-
čer patřit finalistovi „Česko
Slovensko má talent 2013“
Pavlu Helanovi s kapelou s
hostem Ilonou Csákovou, ale
i dalšími.

Zuzana Musilová

AKCEVEMĚSTĚ. Ředitel Informačního centra aKlubu kulturyměsta
Velké Bíteše Tomáš Jelínek zhodnotil uplynulou sezonu a představil i
plány na podzima zimu. Foto: Tomáš Škoda
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Vá š  d o d a v a t e l  s t í n i c í  t e c h n i k y.

MINIROL je značka pro výrobky BUILDING PLASTICS

Moderní výroba, š iroká nabídka standardních výrobků i  individuálních řešení  ve vysoké kval itě,  rychlé 
dodávky a profesionální  přístup k zákazníkovi  nás řadí  mezi  špičkové dodavatele st ínic í  techniky 
a výplní  stavebních otvorů na českém i  evropském trhu.

S p o l e č n o s t  B U I L D I N G  P L A S T I C S  b y l a  z a l o ž e n a  v  r o c e 
1 9 7 3  v e  Wa r e g e m u  v  B e l g i i .  Po b o č k a  v  Č e s k é  r e p u b l i c e 
–  B u i l d i n g  P l a s t i c s  Č R ,  s . r. o .  b y l a  z a l o ž e n a  n a  z a č á t k u 
r o k u  1 9 9 6  a  s í d l i l a  v  B r n ě .  V  r o c e  1 9 9 8  b y l y  v e š k e r é 
p r o v o z y  a  k a n c e l á ř e  p ř e s t ě h o v á n y  d o  p r ů m y s l o v é  z ó n y  u 
Ve l k é  B í t e š e . 
S p e c i a l i z u j e m e  s e  a  r o v n ě ž  j s m e  p ř e d n í m  v ý r o b c e m 
p ř e d o k e n n í c h  r o l e t  a  s c r e e n o v ý c h  c l o n  n a  č e s k é m  i  e v -
r o p s k é m  t r h u .

V  s o r t i m e n t u  n a š í  s p o l e č n o s t i  v š a k  n a j d e t e  i  d a l š í  t y p y 
p r o d u k t ů :  r o l o v a c í  v r a t a ,  r y c h l o b ě ž n á  v r a t a ,  r o l o v a c í 
m ř í ž e  a  s í t ě  p r o t i  h m y z u .
V š e c h n y  n a š e  v ý r o b k y  j s o u  j e d n o d u c h é ,  f u n k č n í  a 
v e l m i  v a r i a b i l n í  s  m o d e r n í m  d e s i g n e m  a  d l o u h o l e t o u 
ž i v o t n o s t í .
N a š e  v ý r o b k y  j s o u  u r č e n é  p r o  r o d i n n é  d o m k y,  b y t y, 
a d m i n i s t r a t i v n í  i  p r ů m y s l o v é  o b j e k t y.

najdete nás ve Velké Bíteši 
v průmyslové zóně, Košíkov 76

www.minirol.cz
566 502 411

Navštivte nás v NOVÉM showroomu!

Chytře chráníme Váš domov proti chladu, slunci i nezvaným hostům...
předokenní rolety / screenové clony / sítě proti hmyzu / garážová vrata

Chytře chráníme Váš domov proti chladu slunci i nezvaným hostům
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ČERSTVÉ PEČIVO A ČESKÉ POTRAVINYČERSTVÉ PEČIVO A ČESKÉ POTRAVINY
Masarykovo nám. 6, Velká Bíteš
(bývalá Lesácká restaurace)
Otevřeno: pondělí – pátek 5.30 – 17.00, sobota 6.00 – 11.00, neděle 13.00 – 18.30

Prodejna u pekárny, Růžová 246, Velká Bíteš
Otevřeno: pondělí – pátek 6.00 – 14.00

Mimo otevírací doby na prodejnách Vás (kromě soboty) obslouží naše 
pekařky v pekárně.

Kontakty:

739 220 982
(prodejna náměstí)

731 660 948
(prodejna u pekárny)

566 532 291
605 268 118

info@jepe.cz

www.jerabkovapekarna.cz


